
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 

 
Datum: 7 april 2023 
 

Aan de voorzitter van de raad 
 

Namen en fracties steller(s) van de vragen:  

Dave Bergwerf en Jan-Willem van den Beukel  

CDA Lansingerland 
 

Onderwerp: Leges op evenementen en investeringen door sport- en scoutingverenigingen 
 
 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 
1. Kan het college aangeven hoeveel leges de gemeente in 2022 in rekening heeft gebracht bij 

sport- en scoutingverenigingen? 
2. Op welk artikel in de legesverordening zijn de in de toelichting genoemde leges bij HBR en de 

Kieviten gebaseerd?  
3. Kan het college bevestigen dat bij evt. nieuwbouw voetbalvereniging BVCB duizenden euro’s 

aan leges zou moeten betalen voor een omgevingsvergunning? 
4. Welke criteria liggen ten grondslag aan de huidige beperkte selectie van vrijstellingen in artikel 

4 van de Lansingerlandse legesverordening? 
5. Herkent het College het beeld dat er gemeenten zijn die minder leges in rekening brengen aan 

sportverenigingen? Hoe rijmt het college dit met de warme woorden die in het coalitieakkoord 
aan het belang van verenigingen worden gewijd en met de ambitie om in 2030 de sportiefste 
gemeente van de regio te zijn? 

6. Welke wijzigingen in de legesverordening acht het College mogelijk danwel wenselijk, om 
evenementen en investeringen door scouting- en sportverenigingen niet langer financieel te 
ontmoedigen? 

 

Toelichting: 
 
Het is de fractie van het CDA Lansingerland opgevallen dat (sport)verenigingen in onze gemeente 
leges betalen voor zaken, die de gemeente aan de andere kant graag gestimuleerd ziet. Enkele actuele 
voorbeelden: 

 HBR (Hockeyvereniging Berkel en Rodenrijs) kampte met een tekort aan beschikbare 
zaalcapaciteit voor het aanbieden van trainingen aan de jeugd. Daarop hebben zij uit eigen 
middelen een blaashal gefinancierd. Als ‘dank’ moeten zij nu 11.000 euro aan gemeentelijke 
leges betalen die leden en sponsors dan weer bijeen moeten brengen. In buurgemeente 
Zoetermeer daarentegen heeft de gemeente de blaashal aangekocht, waardoor de club alleen 
huur hoeft te betalen, en Hockeyclub Rotterdam kreeg EUR 50.000 subsidie van de gemeente 
voor de aanschaf.  

 Atletiek- en Wandelvereniging De Kieviten organiseert een Midzomeravondloop door de 
gemeenten Lansingerland en Zuidplas. Zij blijken in Lansingerland wel leges te moeten 
betalen, en in Zuidplas niet.  

 Wanneer voetbalvereniging BVCV een vergunning zou aanvragen om een nieuwe kantine te 
bouwen, lijkt men ook fors leges te moeten betalen, net als HBR. 
 

Artikel 4 van de Verordening op de heffing en invordering van leges gemeente Lansingerland 2023 
bevat een aantal vrijstellingen voor o.a. sportverenigingen, maar die lijken alleen betrekking te hebben 
op bv. het houden van een collecte (wat normaal gesproken EUR 30,50 kost), en niet op de aanvraag 
van bouwvergunningen.  
  

 

Wijze van indienen van schriftelijke vragen:   
(zie art. 37 Reglement van orde van de raad). 

 


